
Zápisnica zo zasadnutia výboru volebného obvodu č. 5 - Hájik 

Dátum konania: 04.06.2024 o 17,00 h 

Prítomný poslanec: Ing. Peter Čerňan, Ing. Ján Ničík 

Prizvaný: p. Kelemen (Mestská polícia) 

Prítomných občanov: 23 

Podnety od občanov: 

1. Občania požadujú, aby v rámci regulácie parkovania na sídlisku boto možné mať k jednej 

nehnuteľnosti aj tretie auto. Takýchto prípadov určite nebudú stovky, možno ich bude pár 

desiatok a možno ani to. 
2. Občania požadujú, aby od piatka rána až do nedele do 18.00 h nebolo parkovanie na sídlisku 

Hájik spoplatnené. V tomto obdobĺ problém s parkovaním nie je, nakoľko v piatky poobede, 

príp. v soboty ráno odchádza značná časť obyvateľov sídliska na chaty, chalupy, ku starým 

rodičom, turistiku alebo predÍžené pobyty. Problém s parkovaním je najmä v nedeľu podvečer 

a cez pracovný týždeň. 
3. Občan požaduje na ul. J.Hronca č. 17 presun jedného 11001 kontajnera na zmesový odpad aj s 

betónovým krytom zo stojiska, kde sú umiestnené tieto kontajnery na stojisko druhú stranu 

cesty. Na stojisku na druhej strane cesty sa v súčasnosti nachádzajú iba 11001 kontajnery na 

separovaný zber, nezodpovednĺ občania do nich hádžu všetok odpad, lebo sa im nechce prejsť 

na druhú stranu cesty. Tento odpad potom v kontajneroch na separovaný odpad „vonia" 

diviakom a tie separované kontajnery prevracajú. Presunom jedného 1100! kontajnera aj 

s betónovým krytom docielime obmedzenie vyššie uvedenej činnosti, aj vyššiu separáciu. 

4. Občianka požaduje, aby už nedochádza!o k zbytočnému koseniu trávnatých porastov na 

sídlisku v mesiaci november. V minulosti sa stávalo, že sa kosilo aj v novembri a dochádzalo 

k poškodeniu trávnikov a aj k plytvaniu finančných prostriedkov. 

5. Občianka požaduje najmä v letných mesiacoch zvýšenie frekvencie čistenia nádob na BRKO. 

Vplyvom zvýšenej teploty v letných mesiacoch kuchynský odpad v týchto nádobách hnije 

a smrdí. 

Príloha: 

Vypracoval: Ing. Peter Čerňan Overil: Ing. Ľubomír Plešinger 


